

Der N-RC10MB2-ISO ist ein Verlängerungskabel für das Mercedes-Benz Audio Gateway für die Adaptierung / Umrüstung von Fahrzeugen mit Audio Gateway auf ein Nachrüst-Steuergerät.

Das Verlängerungskabel ermöglicht den Anschluss der Fahrzeugkomponenten im Kofferraum an das Nachrüst-Steuergerät im Radioschacht.

Das Verlängerungskabel enthält CAN-Bus-, Antennenremote-, Audio Cinch- und die Amp-Remote Leitungen.

Hauptmerkmale:

- Verlängerungskabel für das Mercedes-Benz Audio Gateway, 6.0 m Länge
- Ausgestattet für Fahrzeuge mit ISO-Stecker im Radioschacht

Fahrzeug Kompatibilität:

- Für Mercedes-Benz Fahrzeuge die mit einem Harman/Kardon OE Soundsystem ausgestattet sind.

Hinweise:

- Nicht geeignet für Fahrzeuge die mit MOST Bus Lichtwellenleiter ausgestattet sind.

The N-RC10MB2-ISO is an extension cable for the Mercedes-Benz Audio Gateway, allowing conversion of vehicles with Audio Gateway to retrofit an aftermarket head unit.

The extension harness allows the connections of vehicle modules in the trunk of the car to the aftermarket head unit in the radio slot.

The extension harness includes CAN bus-, antenna remote-, audio RCA and amp remote through connection cables.

Main features:

- Extension harness for the Mercedes-Benz Audio Gateway, with 6.0 m length
- Equipped for vehicles with ISO connector in the radio slot

Vehicle compatibility:

- For Mercedes-Benz vehicles equipped with a Harman/Kardon OE sound system.

Note:

- Not suitable for vehicles equipped with MOST bus fiber optic cable.

